
Eksternt referat 

Bestyrelsesmøde Rønhøjgård 13. Juni 2024 

Deltagere: Vibeke, Betty, Bettina L, Bettina O, Jannie 

Suppleanter: Kim, Jesper  

Afbud: Lise, Kirsten 

Referent: Jannie 

Ordstyrer: Betty 

Godkendelse af 
dagsorden og 
valg af referent 
og ordstyrer 

 

Godkendelse af 
sidste referat 

Vedr. om bruger måtte overtage have xxx, var xxx ikke enige i beslutningen om at han 
måtte overtage. 

Nyt fra 
udvalgene  

 

Forretningsudv
alget 

 

Gennemgang af 
opgaver der 
blev aftalt på 
sidste møde: 

Tilbud på tryk af t-shirts til aktivetsudvalget/ Betty og Jannie 
Jannie pris: 125 incl. Tryk eksl. Moms. Lev. 3-5 hverdage. Ferie 4/7 -5/8 begge dage 
incl. 
Betty har fået pris på kr. 92 pr stk. incl bluse og tryk. Excl moms. Vi afventer om der 
bliver brug for dem og aktivitetsholdet syntes det er en god idé. 
 
Nøglebrikker til afd. A er kodet færdigt. 
Afd. B Forventes færdigt inden 1. juli. 
Bettina O laver en vejledningen i brug af brikken. 
 
Frivillige til stikontrol: Der er 6 pers., der har henvendt sig som vil hjælpe. 
Der startes stikontrol op inden for 14 dage. Bettina O og Jannie varsler det på hhv 
hjemmesiden og Facebook. 
Vedtægter og ordensregler sendes ud af Vibeke inden stikontrol påbegyndes.  
Opdat. Vedtægter og ordensregler lægges på hjemmesiden. 
Smørum kloak har været ved pumpestation og ved Frank. Vi forventer oversvømmelser 
og alarm er i orden nu. 
Jannie bestiller årligt serviceeftersyn på pumpestationen på Morbær Allé.  
 

Driftsudvalget Intet nyt 

Byggeudvalg Stadig travlt. Det fungere. 
Have xxx har søgt om ensidig hældning på tag. Pga husets placering vil vi gerne søge 
disposition. Ballerup Kommune har den endelige godkendelse. 

Aktivitetsudvalg
et  

Status – der blev uddelt en seddel med aktiviteter, dato og tovholdere. Der vil blive 
mangel på frivillige, så meld dig endelig til Thomas.  

Medieudvalget Intet 

Vandudvalg   Der har været brud; men haveejerne opdagede det hurtigt. 



 
 

Vandmåler Er i udbud nu. Der er deadline 28. juni. Se nærmere tidsplan/info på hjemmesiden. 

Vurderingsudva
lg   

 

Venteliste Salgsflow gennemgået. Sendes til formanden for vurderingsudvalget som udlevere den 
til sælger. 
Der er jævnligt huse til salg. Ikke alle sælges via ventelisten, men sælges ofte til 
haveejernes venner og bekendte. 

Salg  

Trailerpladsern
e 

Info om gennemgang af afd. A.   
Der så fint ud. Der står dog en båd på en trailer. Ejer efterlyses. Hvis det ikke lykkedes 
fjernes den asap. 

Nøgleprikker Gennemgang af underskrivningsseddel til nøglebrikker. Bettina O finjustere dem. 
Have xxx er fritaget for e-post. Har ikke modtaget formularen vedr. reg. til parkering i 
afd. B/Jannie 

Arbejdsdag Hvordan gik arbejdsdagen? Gennemgang af hvad der blevet nået og ikke nået. 
Der manglede tovholder, så vi taler med Jon og Andre om hjælp til august mdr. 
Det fastholdes at man skal tilmelde sig til arbejdsdagen og ved for sen tilmelding kan 
man ikke deltage. Dette gælder også selv om man ikke vil spise med. Der var ikke 
enighed, så der blev stemt om det.  
 

Containergårde
n 

Betty har modtaget en faktura fra sidste år vedr. transport af skurvognen til 
cointainergården. Der er kommet rykkergebyr på men vi har ikke modtaget faktura 
tidligere og vil derfor ikke acceptere gebyret. Vi skal naturligvis betale fakturaen; men 
ikke de ekstra omkostninger. 

Foreningshuset Gennemgang af tilbud fra elektriker og tømre. Renovering starter op efter kondibanko 
er afsluttet en gang ind i august mdr. 

Orientering fra 
formanden 

Have xxx har forslået der plantes træer på marken ned mod motorvejen. Vi undersøger 
i første omgang om kommunen vil give tilskud. 
Der er igangsat rep. af huller i asfalten.  
Der er prb. med kloakken på Brombær Allé. Den lugter fælt. Vibeke kigger på det 
sammen med haveejer i første omgang. 

Regnskab  

  

Logbogen Gennemgang af logbog 

Diverse Er vores p-regler tidsvarende? 
Er det ok at voksne hjemmeboende børn ikke kan få p-licens. 
Er det ok at voksne hjemmeboende børn ikke kan få P-abb 
Er vi som haveejer sikret mod p-bøde når vi er i gang med havearbejde med vores 
trailer. Jannie 
Udlån af sin kolonihave til familiemedlemmer når man er på ferie. 
Dette pkt nåede vi ikke – det kommer på til næste møde. 

Kontaktpersone
r til div. udvalg: 

Det opdatere vi på næste møde 

  

  

 

Næste møde 11. juli kl. Afholdes hos Vibeke 



Næste forretningsudvalgsmøde mandag 1. juli kl. 17:00 

Pkt. til dagsorden sendes til Vibeke og Jannie senest søndag d. 30. juni kl. 20:00. 

 

 

 

 

 


